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Angående årets stipendbehandling med digital søknadsportal 

Kunstnernettverket diskuterte erfaringene fra årets behandling av stipendsøknader i siste fellesmøte. Vi 
ønsker å komme med noen overordnede innspill i den forbindelse.  
 
Samlet sett var erfaringene fra den første stipendbehandling med nytt digitalt søknadssystem ikke gode. 
Stipendbehandlingen ble i år vesentlig mer tidkrevende for organisasjonene enn tidligere behandlinger med 
papirsøknader, og mange organisasjoner opplevde en mangedobling av arbeidsmengden. Systemfeil og  
-svakheter gav betydelige utfordringer og ulemper i arbeidet til innstillingskomiteene og sekretærene. 
Kunstnernettverket ser meget alvorlig på saken. 
 
For at disse forholdene skal rettes opp, er det nødvendig med en vesentlig forenkling og forbedring av 
systemet. Her vil vi vise til konkrete innspill fra de ulike organisasjonene og innstillingskomiteene, og vi ber 
om at disse blir tatt hensyn til. 
 
Vi setter pris på at Kulturrådet har en pågående dialog med sekretærene for å forbedre systemet. 
Kunstnernettverket ønsker i tillegg en skriftlig redegjørelse om hvilke grep Kulturrådet vil iverksette for å 
sikre et velfungerende system til neste søknadsbehandling. En gjentakelse av årets stipendbehandling vil ikke 
være akseptabelt for organisasjonene. 
 
 
På vegne av Kunstnernettverket, 
med vennlig hilsen arbeidsutvalget 
 
Lise Stang Lund – styreleder Norske Kunsthåndverkere 
Lars Magnus Sætre– daglig leder Norsk filmforbund 
Anders Hovind – nestleder Musikernes fellesorganisasjon 
Monica Boracco – forbundsleder Norske Dramatikeres Forbund 
Franzisca Aarflot – leder Norsk Sceneinstruktørforening 


